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Høringssvar på Skolebehovsplanen 2022
 
Det er mange medlemmer av Ris vel som berøres av planene for skoleutvikling de neste årene, da flere av Vestre 
Aker bydels skoler ligger i Ris vels område. Skolebehovsplanen slik den foreligger, engasjerer mange i vårt 
område, og Ris vel i dialog med flere FAU
 
Utsettelser: Det er for mange utsettelser som får ringvirkninger. Hovseter 
skole vil ha paviljonger i 8 år fremover og gir økt byrde på vår bydel. 
er for store konsekvenser for elevene, skoledriften og lokalmiljøet i vårt område. 
 
Lite fremsynt: Det legges planer om stor utbygging på Slemdal, og det bygges stadig nye boliger i området. Det 
betyr tilflytting med flere barn som skal gå på skole. I planen er det ingen beregning som viser hva som trengs 
dersom det bygges kraftig ut i vårt område, slik plangrepet legger opp til på Slemdal. Det er ingen planer om 
videre utredninger i vårt område, det bør utrede
flerbrukshall/svømmehall.  
 
Sosiale utjevninger: Det står at formålet med skolebehovsplanen er sosiale utjevninger, som er et godt formål. Ut 
fra hvordan det planlegges skolebygg inkludert flerbrukshaller i ma
det nettopp det motsatte skolebehovsplanen legger opp til. Skolebehovsplanen skaper en større sosial forskjell, 
med at den graver en dypere kløft mellom østkant og vestkant. Planen sier med dette at elever på østk
behov for mer enn elever på vestkanten, derfor bygges det flere flerbrukshaller tilknyttet skolene på østkanten. 
Dette er en underforstått forskjellsbehandling som bør stoppes. Det er ungdommer med ulike utfordringer i alle 
deler av Oslo, likheten er at de alle har utfordringer. Og alle har behov for et sted å være, å høre til i et 
fellesskap. Ferdigheter som elever trenger å øve mer på i fremtiden er sosiale ferdigheter, interaksjon med andre. 
Det kan skje når det tilrettelegges for arenaer der u
aktiviteter, som kan foregå i flerbrukshaller. 
 
Flerbrukshaller: Det er et stort behov for flerbrukshall og svømmehall i vårt område. Slemdal og Ris skole er 
avhengig av andre/private aktører for å dekke undervisningsbehovet i kroppsøving. Slemdal skole er bygget med 
premiss om at skolen har for lite areal til kroppsøving for alle elevene, og er avhengig av å leie av Heming IL for 
å få til undervisningen. Svømming må foregå i annen bydel eller ute
riktig at skoler skal behøve å være avhengig av andre private aktører for å få til undervisningen? Eller at de 
bruker dyrbar undervisningstid for å reise til andre bydeler? For å få en klasse fra Holmen eller
svømmehall i Nordre Aker i det dårlige kollektivtilbudet i Vestre Aker, tar det ca 45 minutter hver vei. Omtrent 
samme tid som til Gardermoen utenom rushtid. Det kan vi ikke akseptere. Det er behov for mer enn idrett, det er 
behov for klubber og kulturaktiviteter, som kan foregå i flerbrukshaller. I vårt område er det økende tendens til 
kriminell aktivitet i skolegårder, som fordyrende hærverk og narkotikabruk. Fordi ungdommene mangler andre 
tilbud om aktiviteter i et fellesskap. En flerbruk
vet at elevene trenger. Det bør fastsettes i skolebehovsplanen at det skal bygges flerbrukshall i vårt område. Ris 
vel støtter forslaget om å bygge flerbrukshall på Ris skole, og ønsker fler
 
Behov for ungdomsskole: Det er et stort behov for flere ungdomsskoleplasser i vårt område. Ris vel har vært i 
dialog med UDE om å bruke "Hafslundtomten" på Frøen til bygging av ny ungdomsskole. Vinderen FAU har 
laget et gjennomarbeidet forslag til "Frøen skole" på den aktuelle tomten, som bør utredes. 
 
Ris skole: Det er uholdbart å skyve problemer med kapasitet ved Skøyen skole over på Ris skole, med 
paviljonger i skolegården i 8 år. En skole bør ikke bli belastet for dette over så la
andre gode forslag som lokalmiljøet legger fram, som bidrar til bedre løsninger for alle involverte. Det er ikke 
ønskelig at en bydels kapasitetsproblemer skal belaste annen bydels elever, skoledrift og lokalmiljø. Elevene sk
bruke kollektivtransporten som allerede er presset og underdimensjonert i vårt område, og de skal bevege seg i 
lokalmiljøet på Vinderen. Er konsekvensene av dette gjennomtenkt? Hva skjer med det trygge læringsmiljøet og 
nærmiljøet som Ris skoles elever skal ha? Det er mange som belastes med utfordringene hver dag. 
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Høringssvar på Skolebehovsplanen 2022-2031 fra Ris vel  

Det er mange medlemmer av Ris vel som berøres av planene for skoleutvikling de neste årene, da flere av Vestre 
Aker bydels skoler ligger i Ris vels område. Skolebehovsplanen slik den foreligger, engasjerer mange i vårt 

FAU-er ønsker å si noe om fremlagte forslag til skolebehovsplan. 

Det er for mange utsettelser som får ringvirkninger. Hovseter – påvirker Midtstuen, Hoff 
skole vil ha paviljonger i 8 år fremover og gir økt byrde på vår bydel. Slike utsettelser kan ikke aksepteres, da det 
er for store konsekvenser for elevene, skoledriften og lokalmiljøet i vårt område.  

Det legges planer om stor utbygging på Slemdal, og det bygges stadig nye boliger i området. Det 
ing med flere barn som skal gå på skole. I planen er det ingen beregning som viser hva som trengs 

dersom det bygges kraftig ut i vårt område, slik plangrepet legger opp til på Slemdal. Det er ingen planer om 
videre utredninger i vårt område, det bør utredes både for tomt til ungdomsskole og bygging av 

Det står at formålet med skolebehovsplanen er sosiale utjevninger, som er et godt formål. Ut 
fra hvordan det planlegges skolebygg inkludert flerbrukshaller i mange av bydelene, utenom Vestre Aker, så er 
det nettopp det motsatte skolebehovsplanen legger opp til. Skolebehovsplanen skaper en større sosial forskjell, 
med at den graver en dypere kløft mellom østkant og vestkant. Planen sier med dette at elever på østk
behov for mer enn elever på vestkanten, derfor bygges det flere flerbrukshaller tilknyttet skolene på østkanten. 
Dette er en underforstått forskjellsbehandling som bør stoppes. Det er ungdommer med ulike utfordringer i alle 

n er at de alle har utfordringer. Og alle har behov for et sted å være, å høre til i et 
fellesskap. Ferdigheter som elever trenger å øve mer på i fremtiden er sosiale ferdigheter, interaksjon med andre. 
Det kan skje når det tilrettelegges for arenaer der ungdom kan møtes fysisk i fellesskap. Gjennom fellesskapende 
aktiviteter, som kan foregå i flerbrukshaller.  

Det er et stort behov for flerbrukshall og svømmehall i vårt område. Slemdal og Ris skole er 
å dekke undervisningsbehovet i kroppsøving. Slemdal skole er bygget med 

premiss om at skolen har for lite areal til kroppsøving for alle elevene, og er avhengig av å leie av Heming IL for 
å få til undervisningen. Svømming må foregå i annen bydel eller ute ved et tjern, som gjelder flere skoler. Er det 
riktig at skoler skal behøve å være avhengig av andre private aktører for å få til undervisningen? Eller at de 
bruker dyrbar undervisningstid for å reise til andre bydeler? For å få en klasse fra Holmen eller Svendstuen til 
svømmehall i Nordre Aker i det dårlige kollektivtilbudet i Vestre Aker, tar det ca 45 minutter hver vei. Omtrent 
samme tid som til Gardermoen utenom rushtid. Det kan vi ikke akseptere. Det er behov for mer enn idrett, det er 

er og kulturaktiviteter, som kan foregå i flerbrukshaller. I vårt område er det økende tendens til 
kriminell aktivitet i skolegårder, som fordyrende hærverk og narkotikabruk. Fordi ungdommene mangler andre 
tilbud om aktiviteter i et fellesskap. En flerbrukshall kan bidra til fellesskap og sosial ferdighetstrening som vi 
vet at elevene trenger. Det bør fastsettes i skolebehovsplanen at det skal bygges flerbrukshall i vårt område. Ris 
vel støtter forslaget om å bygge flerbrukshall på Ris skole, og ønsker flere – med svømmehall.  

Det er et stort behov for flere ungdomsskoleplasser i vårt område. Ris vel har vært i 
dialog med UDE om å bruke "Hafslundtomten" på Frøen til bygging av ny ungdomsskole. Vinderen FAU har 

t forslag til "Frøen skole" på den aktuelle tomten, som bør utredes.  

Det er uholdbart å skyve problemer med kapasitet ved Skøyen skole over på Ris skole, med 
paviljonger i skolegården i 8 år. En skole bør ikke bli belastet for dette over så lang tid. Her bør det lyttes til 
andre gode forslag som lokalmiljøet legger fram, som bidrar til bedre løsninger for alle involverte. Det er ikke 
ønskelig at en bydels kapasitetsproblemer skal belaste annen bydels elever, skoledrift og lokalmiljø. Elevene sk
bruke kollektivtransporten som allerede er presset og underdimensjonert i vårt område, og de skal bevege seg i 
lokalmiljøet på Vinderen. Er konsekvensene av dette gjennomtenkt? Hva skjer med det trygge læringsmiljøet og 

skal ha? Det er mange som belastes med utfordringene hver dag. 
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Det er mange medlemmer av Ris vel som berøres av planene for skoleutvikling de neste årene, da flere av Vestre 
Aker bydels skoler ligger i Ris vels område. Skolebehovsplanen slik den foreligger, engasjerer mange i vårt 

er ønsker å si noe om fremlagte forslag til skolebehovsplan.  

påvirker Midtstuen, Hoff - gjør at Ris 
Slike utsettelser kan ikke aksepteres, da det 

Det legges planer om stor utbygging på Slemdal, og det bygges stadig nye boliger i området. Det 
ing med flere barn som skal gå på skole. I planen er det ingen beregning som viser hva som trengs 

dersom det bygges kraftig ut i vårt område, slik plangrepet legger opp til på Slemdal. Det er ingen planer om 

Det står at formålet med skolebehovsplanen er sosiale utjevninger, som er et godt formål. Ut 
nge av bydelene, utenom Vestre Aker, så er 

det nettopp det motsatte skolebehovsplanen legger opp til. Skolebehovsplanen skaper en større sosial forskjell, 
med at den graver en dypere kløft mellom østkant og vestkant. Planen sier med dette at elever på østkanten har 
behov for mer enn elever på vestkanten, derfor bygges det flere flerbrukshaller tilknyttet skolene på østkanten. 
Dette er en underforstått forskjellsbehandling som bør stoppes. Det er ungdommer med ulike utfordringer i alle 

n er at de alle har utfordringer. Og alle har behov for et sted å være, å høre til i et 
fellesskap. Ferdigheter som elever trenger å øve mer på i fremtiden er sosiale ferdigheter, interaksjon med andre. 

ngdom kan møtes fysisk i fellesskap. Gjennom fellesskapende 

Det er et stort behov for flerbrukshall og svømmehall i vårt område. Slemdal og Ris skole er 
å dekke undervisningsbehovet i kroppsøving. Slemdal skole er bygget med 

premiss om at skolen har for lite areal til kroppsøving for alle elevene, og er avhengig av å leie av Heming IL for 
ved et tjern, som gjelder flere skoler. Er det 

riktig at skoler skal behøve å være avhengig av andre private aktører for å få til undervisningen? Eller at de 
Svendstuen til 

svømmehall i Nordre Aker i det dårlige kollektivtilbudet i Vestre Aker, tar det ca 45 minutter hver vei. Omtrent 
samme tid som til Gardermoen utenom rushtid. Det kan vi ikke akseptere. Det er behov for mer enn idrett, det er 

er og kulturaktiviteter, som kan foregå i flerbrukshaller. I vårt område er det økende tendens til 
kriminell aktivitet i skolegårder, som fordyrende hærverk og narkotikabruk. Fordi ungdommene mangler andre 

shall kan bidra til fellesskap og sosial ferdighetstrening som vi 
vet at elevene trenger. Det bør fastsettes i skolebehovsplanen at det skal bygges flerbrukshall i vårt område. Ris 

Det er et stort behov for flere ungdomsskoleplasser i vårt område. Ris vel har vært i 
dialog med UDE om å bruke "Hafslundtomten" på Frøen til bygging av ny ungdomsskole. Vinderen FAU har 

Det er uholdbart å skyve problemer med kapasitet ved Skøyen skole over på Ris skole, med 
ng tid. Her bør det lyttes til 

andre gode forslag som lokalmiljøet legger fram, som bidrar til bedre løsninger for alle involverte. Det er ikke 
ønskelig at en bydels kapasitetsproblemer skal belaste annen bydels elever, skoledrift og lokalmiljø. Elevene skal 
bruke kollektivtransporten som allerede er presset og underdimensjonert i vårt område, og de skal bevege seg i 
lokalmiljøet på Vinderen. Er konsekvensene av dette gjennomtenkt? Hva skjer med det trygge læringsmiljøet og 

skal ha? Det er mange som belastes med utfordringene hver dag.  



 
 
 
 

    

  
   

 

Midtstuen rehabiliteres: Det er en god ide å bygge ut skolens kapasitet så raskt som mulig, men det er grunn til 
bekymring for det følgende: Slemdal-elever som starter på Midtstuen høsten 2024 har vært utsatt for flere 
flytteprosesser i løpet av sitt skoleløp – før de på nytt møter rehabiliteringsutfordringene. De har vært på FO-
Holmen-FO-Slemdal. Disse elevene bør ikke utsettes for nok en tung rehabiliteringsprosess med lang reisevei til 
skolen. Det blir læringstap hver gang skolen må endre lokaliteter og elever må bruke kollektivtrafikken. 
Slemdalelevene har blitt busset mye, Unibuss beregnet at de hadde kjørt elevene like langt som flere ganger 
rundt månen. De samme elevene bør få beholde gangavstand til sin skole resten av sitt grunnskoleløp. 
Belastningen på dem har vært stor nok. Skolebehovsplanen legger opp til at Ullern bydels utfordringer med 
byggingen av Hoff skole, belaster Vestre Aker bydels elever med at de må reise til FO for å gå på skole. Det er 
mer riktig å bruke paviljongene på Ris skole til Midtstuen skoles elever, som er Vestre Aker bydels egne elever. 
Slemdal skole avgir elever både til Ris og Midtstuen, og kun de 2 skolene. Det er innlysende at det vil være mer 
riktig at de samme elevene som har gått sammen i 7 år på Slemdal skole, samles på Ris skole. Da er det fortsatt 
gangavstand til skolen. Her bør det tenkes langsiktig på alternative forslag enn FO.  
Skådalen skole er nevnt som et godt forslag som bør utredes som egnet for skoledrift i rehabiliteringsfasen. Der 
er det også svømmehall. Det bør holdes av plasser på Ris skole for Midtstuen-elever, heller enn Skøyen-elever, 
slik at elever som bor i vårt område ikke trenger å reise langt. I det minste bør det sikres at Slemdal-elever som 
skal starte på Midtstuen ikke trenger å reise helt til FO en gang til i løpet av grunnskoleløpet.  
 
S-KOK: Skolene bygges ikke robust nok med tanke på at det dundrer flere hundre elever inn og ut av byggene 
hver skoledag. På grunn av den tunge bruken av materialer, er det behov for å få til mer robuste skolebygg. Med 
lignende standarder som fengsel eller omsorgsbygg, noe nye Oslobygg bør ha god kompetanse på.  
 
Oppsummert ønsker Ris vel å si at det er;  
 
• Fremdrift  
• Fremsyn  
• Sosiale utjevninger  
• Flerbrukshall/svømmehall  
• Flere ungdomsskoler  
• Alternative løsninger for rehabilitering av Midtstuen og bruken av paviljongene på Ris skole  
• Robuste skolebygg  
 
som er viktig for planlegging av skoler i vårt område – Vestre Aker bydel. 
 
 
Mvh 
Styret i Ris vel med støtte fra FAU Ris, FAU Vinderen og FAU Slemdal 
31.8.2021 


